
Fonseca: Pastore niezdolny od pierwszej minuty
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Paulo Fonseca pojawił się po południu na tradycyjnej konferencji

przedmeczowej. O to co miał do powiedzenia na temat sytuacji kadrowej.

Jak wygląda kondycja Pastore i Mkhitaryana?

- Trenowali normalnie. Mkhitaryan czuje się lepiej od Pastore, ale obydwaj zostaną

powołani.

Gracze jak Kolarov, z charyzmą i mentalnością, mogą być użyteczni już z

Bologną?

- Zobaczymy jutro. Mam nadal jedną lub dwie niewiadome jeśli chodzi  o jutrzejszy

mecz, dlatego nie chcę mówić, kto jutro zagra. Kolarov ma wielką mentalność i jest

jednym z liderów szatni, może być opcją. 

Pastore może grać w miejsce Pellegriniego?

- To trudne. Mamy wiele rozwiązań jak Mkhitaryan, Kluivert, który może tam grać,

również Perotti. Pastoree nie jest w najlepszej kondycji fizycznej by zagrać od

początku.  

W jakim miejscu jest Carles Perez i inni? Perez może zagrać jutro

wieczorem?

- Wszyscy posiadają jakość, ale muszą się zaadoptować. Serie A jest inna od La Liga.

Potrzebują aklimatyzacji, by zrozumieć jaka jest tutaj piłka. Zobaczymy czy jutro

zagrają.

Wydaje się, że bez Diawary Roma straciła równowagę. Jak można ją

odzyskać?

- Poprzez dobre ustawianie się. To prawda, że taktycznie Diawara pełni swoją rolę

prawie idealnie. Cristante również posiada takie zdolności może robić to samo. Nie

ma sensu zmieniać Manciniego, aby tam grał, gdyż jest to jedynie kwestia

ustawiania się.

Myślałeś, aby umieścić Dzeko za plecami Kalinica?

- Myślałem o tym, ale nie jest łatwo zmienić gry, która zmieniłaby się całkowicie z

Dzeko i Kalinicem na boisku. To może się zdarzyć w trakcie spotkania.  
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